



8th September 2019

**To the Parents of All Latifa School Students**

Dear Parents,

As part of Latifa School's ongoing development work, we have educational consultants, Dr Ziad Azzam and Dr Samia Al Farra, visiting Latifa School this week.

They will visit Latifa Primary School on Monday, 9th and Tuesday, 10th and will be in the Secondary School on Monday, 9th, Wednesday 11th and Thursday 12th for the full school days.

The visitors include male and female consultants. They will meet with staff, parents and groups of students, as well as touring the school and observing learning, both in lesson and other activities. They will also observe students' attitudes and behaviour, and general care, guidance and leadership across all aspects of school life.

Feedback from the visit will be used to Latifa School to build on current areas of achievement and plan for future improvements.

As the visit will involve a male visitor, both in lessons and around the school, students will be permitted to wear shaylas in school for the duration of the visit, if they wish. Students, who choose to wear shaylas, should do so throughout the day to avoid any disruption to lessons or to the normal functioning of the school.

Thank you for your support of this improvement strategy. Should you require any more information, or wish to discuss these visits further, please contact the school and we will be happy to help.

Yours sincerely,

MS. DEBRA FORSYTH  
Headteacher

CSB/GL/|Consults/1



8 سبتمبر 2019

السادة أولياء أمور طالبات مدرسة لطيفة للبنات / الكرام

تحية طيبة وبعد،

كجزء من التطوير المستمر لمدرسة لطيفة سيقوم فريق من المستشارين التعليميين مكون من الدكتورة سامية الفرا والدكتور زياد عزام بزيارة مدرسة لطيفة هذا الأسبوع.

ستقام هذه الزيارات يومي الإثنين الموافق 9 سبتمبر والثلاثاء الموافق 10 سبتمبر في القسم الابتدائي وأيام الإثنين الموافق 9 سبتمبر والأربعاء الموافق 11 سبتمبر والخميس الموافق 12 سبتمبر طوال اليوم المدرسي كاملاً.

يتضمن فريق المستشارين رجل و سيدة وسيلتقيان بالمعلمات وأولياء الأمور ومجموعة من الطالبات بالإضافة إلى القيام بجولة في المدرسة ومراقبة المسيرة التعليمية سواء خلال الحصص التدريسية أو أثناء الأنشطة الأخرى. كما سيتم رصد سلوك الطالبات وتصرفاتهن، والعناية العامة والإرشادات والإدارة والقيادة في جميع جوانب الحياة المدرسية.

سنقوم باستخدام التغذية الراجعة من الزيارة لتحقيق المزيد من مجالات الإنجاز الحالي والتخطيط لوضع التحسينات المستقبلية.

وبما أن الفريق سيقوم بحضور بعض الحصص الدراسية والتجول في المدرسة فإننا نندرج بارتداء الشيلة الخاصة بها طوال اليوم في حال التزامها بذلك لتجنب أي ارتباك خلال الدروس أو خلال الأنشطة المدرسية المعتادة.

نشكر حسن دعمكم هذه الاستراتيجية لتحسين المدرسة. وإن كانت لديكم أية تساؤلات أو تودون مناقشة هذا الأمر بمزيد من التفاصيل فنرجو منكم الاتصال بالمدرسة وسيسرنا مساعدتكم.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،

الآنسة ديبرا فورسايت  
مديرة المدرسة

MAB/GL/2.